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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter 
De heren Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Bert Schellekens (Lijst 
Riel-Goirle), Arnoud Strijbis (CDA), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg), 
de dames Maxime Vonk (VVD) en Pernell Criens (PvdA) 
Burgemeester Machteld Rijsdorp 
Wethouder Theo van der Heijden, wethouder Marijo Immink-Hoppenbrouwers 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Antoon van Baal (PvdA) en Johan Swaans (VVD), 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2015/11-februari/20:00 
 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
 
2.  Initiatiefvoorstel kader voor intergemeentelijke samenwerking Goirle, Hilvarenbeek, 

Oisterwijk 
Door Bert Schellekens wordt  namens de indieners van het initiatiefvoorstel een toelichting gegeven. 
Het is goed bevallen dat de raden nu meer aan zet zijn. Deze tussenstand wordt vol goede moed aangeboden en 
voorgesteld wordt hiermee verder te gaan. Samenwerking wordt nu ook gedragen door de raden. 
Geeft complimenten voor de ambtelijke ondersteuning.  Die ondersteuning is een voorbeeld voor de wijze 
waarop samenwerking kan plaatsvinden. 
Mark van Oosterwijk vult aan dat mevrouw Eikelenboom nog een reactie heeft gestuurd aan de Goirlese leden 
van de werkgroep. Daarbij zijn op onderdelen nuances met betrekking tot het voorstel aangegeven. Zij is nu 
echter niet aanwezig om dit naar voren te brengen. 
Er bleken in dit proces wat tegenstellingen tussen de raden, waar wel op een heel prettige manier over is 
overlegd. Geadviseerd wordt om daarom de komende tijd daar ook mee door te gaan. In de eerdere 
raadsbijeenkomsten werd de rol van de stuurgroep als wat dominant ervaren. Daarom is het ook goed dat een 
delegatie van de raden in deze werkgroep met elkaar kan spreken. 
 
 Standpunten fracties: 
 
CDA Het stuk is in het CDA goed ontvangen. Er moet nog veel goed uitgewerkt worden. Ook in 

financiële zin. We moeten positief kritisch naar elkaar zijn om te kijken welke zaken we 
samen doen en verder uitwerken. Het is niet zo dat we met deze drie partijen alles samen 
moeten doen, maar we hebben wel de primaire intentie om dit met deze partners samen te 
doen. 

VVD Dank de werkgroep voor het leesbare stuk. De VVD kan de uitgangspunten goed 
onderschrijven. 
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Lijst Couwenberg Vraagt of er concreet iets is afgesproken over de taken die samen worden gedaan en de 

financiële verrekening. 
 
De burgemeester heeft waardering voor het stuk. Het geeft een heldere visie. Een aantal keren staat in het stuk 
" subregionaal". Dat woord leidt in Hart van Brabant soms tot opgetrokken wenkbrauwen. 
Bert Schellekens geeft aan dat er enkel bedoeld is om een onderscheid te maken tussen de "grotere" regio en 
de samenwerking tussen Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat wanneer zaken niet in de grotere regio worden aangepakt, dan is er de 
voorkeur om deze taken met deze twee partners in deze subregio op te pakken. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
- 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt doorgeleid als een A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
3. Raadsvoorstel Actieplan Nieuwe Dienstverlening 
 
Standpunten fracties:  
PAG Stuk ademt de sfeer die zij graag willen zien. Wil graag in het voorjaar van 2017 een 

evaluatie zien, omdat de acties lopen tot eind 2016.  
CDA Ziet geen verwijzingen naar het  bestuursakkoord of het collegeprogramma. Het 

bestuursakkoord is vastgesteld. Er is invulling gegeven aan de uitgangspunten uit het 
collegeprogramma. Idee moet zijn dat de gemeente waarmaakt wat beloofd wordt. Het 
stuk ademt uit dat we daar werk van maken.  
Vindt het jammer dat het woord burgers overal is gebruikt. In het bestuursakkoord is 
bewust gekozen voor de woorden inwoners en klanten. Het woord burgers creëert een 
afstand. 
Er wordt geld gestoken in het trainen van medewerkers. Dit komt uit het opleidingsbudget? 
Is het een rol van de overheid om te bekijken welke digitale marktplaatsen er zijn? 
Merkt op dat is toegezegd dat in 2015 een aangepaste APV zou komen. In dit stuk staat 
dat de aanpassing in het eerste kwartaal 2016 komt. 
Vraagt zich af of we niet iets ambitieuzer kunnen zijn ten aanzien van het 
raadsinformatiesysteem. 

PvdA Vindt dat het woord burgers een afstandelijk overkomt.  
Vindt een slogan heel belangrijk. Wil daar graag over meedenken. 

Lijst Couwenberg Nieuwe dienstverlening is een nobel streven. We moeten 24 uur per dag bereikbaar zijn. Wil 
graag volgend jaar een overzicht zien van de implementatie van het plan. 
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Afspraken en toezeggingen: 
 
De burgemeester zegt toe terug te komen op de wijze waarop de raad wordt betrokken bij het meedenken over 
een slogan. 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad op verzoek van het CDA en Lijst Riel Goirle. 
 
 
4. Raadsvoorstel corrigeren benoeming leden van de rekenkamercommissie 
 
Advies van de commissie: 
Het voorstel wordt als een A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
 
5.  Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester geeft aan dat geen zaken aan de orde zijn geweest. 
 
6. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 13-1-2015 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Wethouder Theo van der Heijden deelt mee dat de Raad van State uitspraak heeft gedaan in het beroep tegen 
de Super XL Stappegoor. http://www.raadvanstate.nl/uitspraken/zoeken-in-uitspraken/tekst-
uitspraak.html?id=82599&summary_only=&q=Stappegoor 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat nagenoeg alle 256 klanten van Thebe zijn doorbemiddeld. Bij 7 klanten 
blijkt de informatie niet compleet, deze moeten opnieuw benaderd worden. 11 klanten waren tot nu toe niet 
telefonisch bereikbaar. Zij worden vervolgens per brief benaderd.  
Burgemeester Machteld Rijsdorp geeft aan dat een voorstel voor wijziging van de participatieraad in de 
volgende maand komt, voor de vergoeding.  
De heer Van Oosterwijk deelt mee dat in de werkgroep Sociaal Domein is gesproken over het grote aantal 
reacties dat is ontvangen. Daar is afgesproken dat de raad de gesprekken niet meevoert. Voordat de definitieve 
benoeming plaatsvindt kijken twee raadsleden even mee: dat zijn de raadsleden Maxime Vonk en Marije de 
Groot. 
Wethouder Theo van der Heijden deelt mee dat een lening van 17,5 miljoen per 1 november hergefinancierd 
moet worden. Dit is nu al gedaan tegen gunstige voorwaarden van van 1,35% voor 25 jaar. Daarmee is een 
groot deel van het gat voor de begroting 2016 gedicht. 
 
8.  Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Maxime Vonk vraagt naar de vergoeding voor de leden van de participatieraad. 
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De heer Bert Schellekens vraagt of afschaffing van de PV-vergoeding voor BOA's leidt tot begrotingswijzigingen 
of gewijzigd beleid. In Helmond bleek de aanwezigheid van stadswachten niet goed gecontroleerd worden. Zou 
zich hier ook zoiets voor kunnen doen? 
De heer Arnoud Strijbis geeft aan dat de gemeenteraad al een motie heeft aangenomen over een mogelijk gat 
dat dit in de begroting kan slaan. 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/gemeenteraad/2014/23-september/19:30/Raadsvoorstel-invulling-
uitbreiding-Bijzondere-Opsporingsambtenaren-BOA-capaciteit/09-M2-CDA-PV-vergoeding.pdf 
Mevrouw Pernell Criens vraagt naar het verscherpt toezicht bij bureau Jeugdzorg. Heeft dit effect op de huidige 
cliënten van het bureau Jeugdzorg? 
 
Burgemeester Rijsdorp antwoord dat de afschaffing van de PV vergoeding € 30.000,-- minder inkomsten 
betekent. Naar de blauwe zone wordt onderzoek gedaan. Mogelijk wordt deze verkleind. Dat betekent dat dan 
minder toezicht nodig is, maar ook minder boetes worden uitgeschreven. 
De aanwezigheidsregistratie van BOA's is hier niet aan de hand. Strikt wordt gekeken wanneer die op welke 
plek zijn. 
Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord: 
Door het nog niet gecertificeerd zijn van BJZ mogen NIEUWE cliënten niet door Bureau Jeugdzorg (BJZ) 
opgevangen worden. BJZ en William Schrikker Groep (WSG) hebben afspraken gemaakt om de nieuwe klanten 
bij de WSG onder te brengen. Daarvoor worden werkers door BJZ uitgeleend aan WSG. Deze werken dan onder 
verantwoordelijkheid/aansturing van de WSG. Op het moment dat BJZ weer gecertificeerd is ( naar 
verwachting 1 april 2015) gaan de uitgeleende werkers met hun klanten weer terug naar BJZ. Door deze 
manier van werken merken ouders en kinderen zo weinig mogelijk van het nog niet gecertificeerd zijn. 
 
De huidige klanten van BJZ worden op dezelfde manier als vóór 2015 geholpen. Wettelijk is bepaald dat het 
niet behalen van de certificering geen gevolgen heeft voor de zittende klanten. Er is bij BJZ voldoende capaciteit 
om de zittende klanten op te vangen. 
Er zijn geen gevolgen voor de budgetten. Binnen het budget van BJZ wordt WSG betaald door BJZ voor haar 
diensten. 
 
 
9. Stukken ter kennisname 
Er zijn geen opmerkingen. 
 
10. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.00 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
2015, 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 11 februari 2015 Dienstverleningsplan Terug wordt gekomen op 
de wijze waarop de raad wordt betrokken bij het 
meedenken over een slogan. 

Burgemeester   

2 13 januari 2015 Commissie Kunst en Cultuur: De aanpassing van 
de verordening komt naar de raad  

Burgemeester Mei-juni 2015 Raadsvoorstel met gewijzigde verordening volgt  - planning is 
onder voorbehoud omdat de wijzigingen eerst met de commissie 
Kunst en Cultuur worden besproken.  

3 10 sept. 2014 BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van de 
capaciteitscijfers te verstrekken.  

Burgemeester 
Machteld Rijsdorp 

Begin 2015 Hieraan zal aandacht worden besteed bij de evaluatie van 
2014. 
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